
 

Referat fra semestergruppemøde nr. 1, 
Sundhedsteknologi 1. semester kandidat (E21) 

Tirsdag den 5. oktober kl. 12.30 – 13.30  
 

Alle grupper var repræsenteret til semestergruppemødet. 6 studerende i alt. 
 
Semesterkoordinator: Steffen Frahm (ksf)  
Kursusansvarlige: Johannes J. Struijk (ikke tilstede), Dan Stieper Karbing (dsk), Samuel E. Schmidt (afbud) og Louise 
Pape-Haugaard (ikke tilstede)  
Studiesekretær og referent: Melanie Rosendahl (mr)  
________________________________________________________________________________________________ 
 
Dagsorden 

1. Meddelelser fra koordinator og studiesekretær 
2. Evaluering af kurser 
3. Semestret generelt  
4. Eventuelt  

Punkt 1 Evt. meddelelser fra koordinator og studiesekretær 
 Ingen meddelelser 

Punkt 2 Evaluering af kurser: 
 Videnskabelig metode og formidling: 

 

-studerende mener, at de har haft meget af indholdet på bachelor, fint med opfriskning men ser frem 
til konferencen 
-KSF forsøger at løfte niveauet og meget nyt på kursusgang 7+8+9 samt hands-on 
-studerende var meget tilfredse med intro den første kursusgang, KSF forklarer at det skyldes, at 
der var ST alene, men vil lige være obs på evt. overlap 
-studerende spørger til formål med aflevering, KSF spørger den pågældende underviser 
-Studerende bekræfter, at kurset følger semesterbeskrivelsen 

 Stokastiske processer (Valg 1): 

 

-Studerende synes kurset er fint, ros til Jakob at han starter med at gentage det vigtigste fra forrige 
kursusgang, også ros til Jakobs opgaver, der blive skaleret efter behov samt ros til at komme rundt 
under opgaveregning 
-studerende bekræfter, at kurset følger semesterbeskrivelsen 

 Avanceret Signalbehandling (Valg 1): 

 
-samme ros til JM 
-KSF oplyser, at Stokastiske processer-kurset lægger op til Avanceret signalbehandling-kurset 
-studerende bekræfter, at kurset følger semesterbeskrivelsen 

 Interoperabilitet i kliniske informationssystemer (Valg 2): 

 

-der har været afholdt én kursusgang, hvor de studerende har lidt bekymring om at arbejde i 
studiegrupper med KVT, men LPH har afklaret det 
-SF opfordrer til at tage en evt. bekymring op med LPH 
-samtidig synes de studerende, at det har være positivt at samarbejde med KVT 
-studerende bekræfter, at kurset følger semesterbeskrivelsen 

 Beslutningsstøtte (Valg 2): 

 

-studerende oplyser, at de ikke har så mange kommentarer, men kan godt komme lidt ud af en 
tangent med SA, som tager lidt af opgavetiden 
-studerende har svært ved at følge målpindene 
-DSK opfordrer til at gære opmærksom på det 
-nogle studerende har lidt svært ved at se, hvorfor de har beslutningsstøtte før IntKIS-kurset 
DSK og KSF forklarer, men vil gerne have feedback til evt. ændringer 
-KSF afklarer, at de studerende synes, det følger semesterbeskrivelsen  
-de studerende har modtaget besked om, at der bliver tilknyttet en ny underviser 

Punkt 3 Projektstatus 



 

Gruppe 7401 Kører ok, men stejl læringskurve og mange faktorer, og godt samarbejde med vejleder 

Gruppe 7402 Går ok, problemformulering hos vejleder nu, skal udarbejde metode, også stejl læringskurve 

Gruppe 7403 Går fint, anderledes projekt og ikke så nemt med problemstilling pga. ny metode, men trygge 

Gruppe 7404 Godt i gang med det hele 

Gruppe 7405 Går mega-godt, har fået data og fin kontakt i Hjørring, godt at komme ud efter flere semestre her 

Gruppe 7406 Gruppen var ikke repræsenteret (skriver ikke projekt) 

Punkt 4 Semestret generelt  
 K SF spørger ind til grupperum, faciliteter, skema mv. 

 

-studerende har svært ved at finde grupperum, forstår ikke bookede at rum står ledige, især specielt 
torsdag er booket af MedIS, men ikke alle rum anvendes af de MedIS-studerende 
-KSF er ærgerlig over, at ST ikke kan booke i ST-området, da det understøtter sammenholdet 
-studerende gør opmærksom på, at der er booket 6 grupperum til de to valgfag, hvor de er 3 
grupper, så det halve af dem kan slettes, nu der ikke kan ændres valgfag 
-studerende synes, at valgfagene er ret spredte ud i skemaet og strækker sig langt hen på 
semestret, hvor der kommer undervisning for sen ift. projekterne 

Punkt 5 Eventuelt 

 

 -en studerende har prøvet at planlægge et socialt arrangement, men der mangler desværre 
tilbagemeldinger, hvilket gør det svært at arrangere 
-KSF foreslå at sende en reminder fra semesterrummet via studiesekretæren 
-studerende undrer sig over, at der ikke er papir-skraldespande på gangene 
-KSF kan oplyse, papir osv. Skal i skraldespanden i printerrummet, men det ved de studerende ikke 

 


